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Zwracam sig zuprzejmqpro6b4 w imieniu mieszkaric6w

Woclawka o naprawg chodnik6w na moscie stalowym im. Rydza Smiglego,
w godzinach nocnych.

Mieszkaricy woclawka uwaiaiq, ze remont mostu powinien odbywa6 sig

latem w czasie wakacji prry sprryjajqcych warunkach atmosferycznvch

i zmniejszonym ruchu na modcie stalowym.

Pora roku , kr6tki dzieri i warunki atmosferyczn e przy przewidywanym

remoncie mostu spowoduj4 gigantyczne korki po obu stronach przeprawy.

obecnie ulica Dobr4rriska jest nie przejezdnai mieszkafcy chcqcy przejecha6

przez zaporg wodn4 bgdq zmuszeni do objazdu przez wiel Szpetal G6my
i Kulin' spowoduje to obci4zenie kosztami mieszkaric6w woclawka

aw szczeg6lnorici mieszkancbw Zawilla. ponadto wptynie to nabezpieczefstwo

uzytkownik6w drogi.

Uprzejmie proszg Pana prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Zpowa2aniem

- 'fn I
,rly'112tnQ,{{zg--

I


